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Doelstelling dorpsraad.

Als dorpsraad proberen wij zo goed mogelijk de belangen te behartigen van inwoners van 
Burgerbrug inbegrepen de buurtschappen Burgervlotbrug en Zijpersluis. De belangrijkste partner 
hierbij is de gemeente Schagen. Een goede communicatie en afstemming met die partner is  van 
groot belang.
In het verslag over 2014 werd aangegeven dat de samenwerkingsstruktuur met de gemeente nog 
volop in ontwikkeling was. In 2015 is dat niet anders geweest en onze  ervaringen zijn min of meer
tweeledig.
Voor wat betreft concrete zaken die te maken hebben met openbaar gebied, verkeer en dergelijke 
loopt de communicatie en samenwerking goed. Met name de veldbezoeken hebben we opnieuw als 
positief ervaren. Wel kan de administratieve afhandeling en voortgangsrapportage nog worden 
verbeterd. 
Op het gebied van beleidsmatige zaken is het beeld anders. Hoewel er specifiek voor ons in 2015 
weinig beleidsproblemen aan de orde zijn geweest, hebben een aantal dorpsraden op dit punt forse
kritiek laten horen. Belangrijkste grief is dat initiatieven en adviezen van dorpsraden onvoldoende 
serieus worden genomen
Of die kritiek richting gemeente terecht is is moeilijk te bepalen. Aan veel beleidsmatige 
beslissingen gaat een discussie vooraf tussen de verantwoordelijke wethouder en de 
gemeenteraad. Ook een eventueel standpunt van een dorpsraad is dan van belang. 
Ondanks de sleutelpositie van de gemeenteraad (=politieke partijen) in dit proces valt het ons op 
dat er vanuit die kant nauwelijks of geen belangstelling wordt getoond voor meningen en ideeën 
die bij dorpsraden leven. Zo sturen wij al ruim 10 jaar lang onze notulen naar de politieke partijen 
maar vrijwel nooit is daar inhoudelijk op gereageerd. En we hebben uiterst zelden een raadslid in 
onze vergadering mogen begroeten, met uitzondering van de PvdA. 
Of dit een algemeen beeld is of specifiek voor Burgerbrug geldt is onduidelijk. We zullen dit punt 
zeker naar voren brengen bij de evaluatie over de samenwerking van de gemeente met dorps- en 
wijkraden die eind maart zal plaatsvinden.

Samenstelling dorpsraad.
We zijn er in 2015 niet in geslaagd om de dorpsraad uit breiden. Dus ook in 2015 zeven leden 
waarvan één vrouwelijk. Vernieuwing is wel nodig want een aantal leden hebben laten weten dat ze
na een periode van 10 jaar en meer het stokje willen overdragen. De penningmeester is intussen 
verhuisd naar het zuiden van het land en opvolging van die funktie is urgent. Onze zoektocht gaat 
door. 
Ook in 20125 werden de meeste vergaderingen bijgewoond door Rolf Klant namens PvdA en Peter 
Vlam namens het bestuur van de VVD.

Vergaderingen.
In ons jaarlijks vergaderschema werden negen vergaderingen gepland. Eén ervan is vervallen 
vanwege afwezigheid van leden door vakantie rond Kerstmis.
Onze basis is de Herboren Toren waar we ook onze jaarvergadering organiseren. Dit jaar hebben 
we die verschoven naar het najaar. Om voldoende belangstelling te trekken proberen we aan de 
vergadering iets speciaals toe te voegen. Vorig jaar was dat een presentatie over de nieuwe school.
Dit jaar was dat een presentatie over het functioneren van wijkteams en VOA. Ook werden de 
resultaten getoond van een enquête over de leefbaarheid in ons dorp. Ter afsluiting een film over 
Burgerbrug, gemaakt door enthousiaste vrijwilligers. 
De belangstelling was met ongeveer veertig personen, redelijk.
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Brugpraat.
Onze dorpskrant vormt een belangrijke schakel in de communicatie met de inwoners. We zijn er 
opnieuw in geslaagd om vier uitgaven te verspreiden. De financiële jas werd iets ruimer door de 
verkoop van meer advertentieruimte en een bijdrage van Nederland Doet.
Dergelijke geld-opbrengende activiteiten blijven nodig omdat we dit jaar een eenmalige bijdrage in 
2015 van de gemeente moeten missen.
Positief is de uitbreiding van de redactie waardoor zeker de continuïteit wordt verbeterd.

Belangrijkste onderwerpen.
Enquête Leefbaarheid
Hiervoor hebben we een vragenlijst ingevoegd bij Brugpraat en ook tijdens de jaarmarkt zijn bij 
onze kraam vragenlijsten uitgedeeld. Doel van het onderzoek was inzicht krijgen in wat de 
inwoners als positief en negatief ervaren betreffende de leefbaarheid in onze kleine kern.
Als belangrijkste pluspunten werden genoemd de ruimte en rust van de woonomgeving en de 
sterke sociale samenhang. Ook de school is een sterk positief punt. Minder positieve punten 
hadden betrekking op het verkeer, te hard, te groot en te veel lawaai. 
Wensen waren er op woongebied, graag meer starterswoningen en/of goedkope huurwoningen. 
Geen onverwachte uitkomsten, vooral bevestigend en zeker belangrijk om vast te houden.
Nieuwe school.
Rond de jaarwisseling is de school verhuisd naar het nieuwe gebouw en in februari dit jaar vond de
officiële opening plaats. We zijn er allemaal heel trots op!
Het oude gebouw staat er stil en verlaten bij. Er is halverwege het jaar overleg geweest met de 
gemeente om na te denken over een mogelijk hergebruik van het gebouw. Ook in de 
bovengenoemde enquête hebben we inwoners naar ideeën gevraagd. Samengevat zijn er drie 
opties. 1 gebruik als openbaar gebouw zoals een dorpshuis, gemeenschappelijk werkruimte voor 
kunstenaars o.i.d. Nadeel: de gemeente draait op voor de kosten van aanpassing en exploitatie. 
2. Slopen en de grond als bouwkavels verkopen. 3. Gebouw verkopen aan een particuliere partij 
die zelf investeert in aanpassing en exploitatie ervan bijvoorbeeld als startersappartementen. 
In het komende jaar zal er een beslissing komen.
Woningnieuwbouw.
Na een proces van bijna tien jaar is de bedrijfsverplaatsing van de fam. Van Schie een feit 
geworden. In de loop van de tijd zullen de oude locaties binnen het dorp vrijkomen en beschikbaar 
worden voor woningnieuwbouw. 
Naast de nieuwe school zijn ook twee bouwkavels beschikbaar en als er wordt besloten om de oude
school te slopen dan komt ook die oppervlakte erbij.
Het zal de komende jaren de nodige inspanning gaan kosten om op de juiste manier de 
vrijgekomen gaten te dichten.
Verkeer.
Opnieuw hebben een aantal inwoners klachten geuit over de verkeerssituatie. Tijdens de twee 
veldbezoeken is dat probleem ook al bekeken. De toen genoemde mogelijke aanpassingen liggen 
nog steeds ter tafel. We zullen samen met de betrokken inwoners proberen om een oplossing te 
bedenken die zowel voor inwoners als gemeente acceptabel is.

Belangrijke beleidspunten voor 2016.

 Bezien welke ondersteunende rol we kunnen spelen bij de invulling van de toekomstige 
bouwlocaties

 Bemiddelen bij de oplossing van de verkeersproblematiek met voor alle inwoners 
acceptabele aanpassing.

 Alert blijven omtrent de invulling van het sociale domein met name zorgvoorzieningen.
 Uitbreiding en versterking van de dorpsraad.
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